
 

Zápis z 18. jednání ZO Bory 26.2.2024 v 18.00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Ing. Pipek Josef, Vávra Pavel, Večeřa Luděk, Ing. Fňukalová 
Charvátová Petra, Vala Marian, Vávra Aleš, Viliš Petr, Kotačka Ladislav, Ing. Zmeškal Pavel, 
Mgr. Zikmund Pavel, Dostál Jan. 
 
Omluveni: Filipová J., Mgr. Jahodová E. 
Neomluveni: Březka J. 
Hosté:  
 
1. Zahájení zasedání: 

Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány 
v elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 18.00 hodin. 
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 12. 
Jednání je usnášeníschopné.      

Usnesení č. 1/18 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
Návrh starostky: Dostál Jan, Mgr. Zikmund Pavel 
 
Hlasování:  
Pro: 10    Proti: 0     Zdrželi se: Dostál J., Mgr. Zikmund P. 
Usnesení č. 2/18 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Dostála Jana a Mgr. Pavla Zikmunda 
 
3. Schválení programu jednání: 

Starostka: hlasujeme o schválení programu jednání: 
1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Usnesení z jednání RO 
5. Rozpočtové opatření č. 1/2024 
6. Celoroční činnost 2024 
7. Schválení inventarizace 
8. Výběrové řízení-revitalizace hřbitova 
9. Dotace 2024 
10. Žádosti 
11. Různé 
12. Závěr 

 
Hlasování:  
Pro: 12    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3/18 ZO: ZO schválilo program jednání. 
 
 



 

4. Usnesení z jednání RO 
Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO ze dne 12.2.2024. 

      K usnesení nebyly žádné dotazy ani připomínky. 
 
Usnesení č. 4/18 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 12.2.2024. 
 
5. Rozpočtové opatření č. 1/2024 

a) Starostka vysvětlila jednotlivé položky rozpočtového opatření č. 1/2024. 
      K rozpočtovému opatření nebyly připomínky ani dotazy. 

 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5a/18 ZO: ZO schválilo RO č. 1/2024 ve výši 164.100, - Kč. 
Příloha č. 1- RO č. 1/2024 
 

b) pověření rady obce k tvorbě rozpočtových opatření 
Starostka: na doporučení auditora by rozpočtová opatření měla schvalovat Rada obce, 
je to pružnější, rada se může sejít dle potřeby. Zastupitelstvo bude s rozpočtovým 
opatřením vždy seznámeno. Hlasujeme o souhlasu s pověřením RO ke schvalování 
rozpočtových opatření. 
 

Hlasování:  
Pro:  11    Proti: 0   Zdržel se: Kotačka L. 
Usnesení č. 5b/18 ZO: ZO pověřilo Radu obce Bory ke schvalování rozpočtových opatření. 
 
6. Celoroční činnost 

a) TJ Družstevník Bory, částka 125.000, - Kč. 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6a/18 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace ve výši 125.000, - Kč na celoroční  
                                      činnost pro TJ Družstevník Bory. 
 

b) Schválení smlouvy o CČ 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6b/18 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 2/2024 o poskytnutí dotace na 
                                      celoroční činnost dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových  
                                      pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 
 
7. Schválení inventarizace 

Starostka: do e-mailů jste dostali zprávu z inventarizace. Je tady ještě k nakouknutí, kdo 
chcete. Nebyly zjištěny žádné rozdíly mezi stavem účetním a skutečným. Hlasujeme o 
schválení inventarizační zprávy. 



 

Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7/18 ZO: ZO schválilo Inventarizační zprávu za rok 2023. 
 
8. Výběrové řízení-revitalizace hřbitova 

Starostka: před ZO proběhlo vyhodnocení výběrového řízení na akci Rekonstrukce 
hřbitovní zdi a oprava hlavní komunikace hřbitova. Oslovila jsem 7 firem, přišlo 5 nabídek. 
Cena v zadávací dokumentaci byla 1.550.000, - Kč bez DPH. Nabízené ceny byly od 
1.386.000, - Kč po 2.464.000, - Kč. Ekonomicky je nejvýhodnější nabídka od firmy 
Rössler-stavitelství s.r.o. Horní Libochová ve výši 1.386.036.97 Kč bez DPH. 

 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8/18 ZO: ZO schválilo jako dodavatele stavby Rekonstrukce hřbitovní zdi a oprava 
                                   hlavní komunikace hřbitova firmu Rössler-stavitelství s.r.o Horní 
                                   Libochová za cenu ve výši 1.386.036,97 Kč bez DPH. 
 
9. Dotace 2024 
    a) Kraj Vysočina-Odpady 2024, dotace na opatření ke snižování množství odpadů.  
        Dokoupení kontejnerů, pořízení třídících tašek, na ty se lidé pořád ptají. Na 
        Sádkách vybudování dalšího sběrného hnízda. 100 tisíc Kč bude od Kraje, spoluúčast obce 
        také 100 tisíc Kč. Lze nakoupit i fotopasti, ale kam bychom je dali a má to vůbec smysl? 
         
     b) Cestovní infrastruktura - 100 tisíc Kč od Kraje+100 tisíc Kč obec. Řešili jsme už minule, 
         poslala jsem vám návrh řešení podle D+Architekti. Ohniště bych nechala obyčejné jen na 
         opečení špekáčku, sezení, koše, stojan na kola, herní prvky. 
Vala M.: klády jsou hezký a víceúrovňová lavička je taky pěkná. 
Ing. Fukalová Charvátová P.: co bude s těma rybníčkama? Jsou prázdné, bez vody. 
Starostka: ty asi zůstanou, když je velká voda, tak přes ně protéká voda z ulice do potoka, okolí 
se upraví, bude se to síct, vykácí se stromy. 
Vala M.: rybníčky by také mohli využívat třeba Bobši. 
Starostka: také je řešení vybudovat tam biocentrum. Už v celém údolí v kopci od Radenic. Je 
to ale běh na hodně dlouhou trať. 
 

c) Dotace na podporu vypracovaných projektových dokumentací. Je možnost, že se nám 
vrátí část peněz, které jsme nastrkali do vypracování projektových dokumentací. Určitě 
se to týká projektů ZŠ, a ještě zkusíme uplatnit co nejvíce ostatních nákladů na projekty. 

 
d) Místní energetická koncepce, dotaci ve výši cca 350.000, - Kč jsme dostali. Pepa 

domluví s panem Vlachem měření spotřeby elektřiny na ČOVce. Říkal vám o tom na 
minulém ZO. 

 
 
 



 

10. Žádosti 
a) Zdravotní klaun 

     vloni od nás dostali 2.000, - Kč, máte jiný návrh? Souhlasíte?  
Hlasování:  
Pro: 11     Proti:  0   Zdržel se: Kotačka L. 
Usnesení č. 10a/18 ZO: ZO schválilo příspěvek pro Zdravotního klauna ve výši 2.000, - Kč.  
 
         b) Společnost pro ranou péči 
              Jezdí sem k jednomu klientovi. Speciálně pracují s dětmi, poskytují jim pomůcky. 
              Navrhuji příspěvek 5.000, - Kč. 
Viliš P.: není lepší dát peníze přímo těm ke komu jezdí na úhradu té služby? 
Ing. Fňukalová Charvátová: ale oni za tu službu neplatí, to je bezplatně. 
Starostka: za službu si myslím, že i tak platí. Příspěvek využije společnost na náklady např. na 
dopravu. Máte jiný návrh? Hlasujeme o souhlasu s příspěvkem ve výši 5.000, - Kč.  
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti:  0   Zdržel se: 0  
Usnesení č. 10b/18 ZO: ZO schválilo pro Společnost pro ranou péči příspěvek ve výši 5.000,  
                                        - Kč. 
              
         c) SDH Cyrilov     
  SDH Cyrilov žádá o finance na pořízení nových savic. Nynější jsou již popraskané,  
             staré, nepoužitelné. Rozpočet mají 10.000, - Kč a cena za savice je 8.042, - Kč, což by 
             spolklo celý jejich roční rozpočet.  
             
Hlasování:  
Pro:  12    Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 10c/18 ZO: ZO schválilo koupi savice za 8.042, - Kč včetně DPH pro SDH Cyrilov. 
 
11. Různé 
a) participativní rozpočet – podání návrhu je do konce února, zatím máme jeden návrh. 
 
b) příští ZO by bylo 20.3.2024 v 18 hodin, v 17 hodin tady bude schůzka s D+Architekti kvůli  
    projektu Parku před školou, můžete přijít.  
 
Fňukalová Charvátová P.: strategický plán už má nějaký výstup-zápis? Byly tam návrhy jako 
zrušit nebo snížit poplatky, obnovit jednání o návsi v HB, neprojektovat s projektanty, ale 
pouze s občany.  
Starostka: ještě není nic, to se musí podrobně zpracovat. Pár nápadů bylo dobrých a potěšila mě 
velká účast občanů. Je potřeba po sestavení všech nápadů vyhodnotit, které jsou podnětné a 
které jsou pouze zájmy jedince nebo jedinců.  
 
Vávra A.: zábradlí u Pešáku už je namontované? Stromy kolem kostela je potřeba prostříhat. 
Starostka: zatím mají pracovníci jinou práci, vše je v pořadí. 



 

 
12. Závěr 
Starostka ukončila jednání ZO ve 19.30 hodin. 
 
Zapsala: Libuše Dvořáková 
 
Ověřovatelé zápisu:  
      
Dostál Jan      ________________________________ 
 
Mgr. Zikmund Pavel    ________________________________  
 
 
Místostarosta obce – Ing. Josef Pipek     ______________________________ 
 
 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová    ______________________________ 
 
 


